
Barakaldoko Ahotsak-ek Udalaren kontratuen pribatizazioa
berreskuratuko du, hala nola TAOrena eta bide garbiketarena,
diru publikoa berreskuratzeko.

- Auzokideen hautagaitzak udalaren bi kontratu garrantzitsuenak argitaratuko ditu, TAO eta bide

garbiketarena. Kontratu horiek urtean 10 milioi euro baino gehiago batzen dituzte eta, gaur egun, diru

publikoa xahutzea eta zerbitzuaren kontrola galtzea dakarte.

- Programak, gainera, beste kontratu publiko batzuk egiteko neurriak jasotzen ditu, pobreziaren

feminizazioarekin lankidetzan aritzea dakartenak, hala nola 010eko zerbitzuak (HAZ), etxez etxeko

laguntza eta udal-eraikin eta -instalazioen garbiketa, beste batzuk baino hitzarmen kolektibo txikiagoak

dituzten sektoreak.

Barakaldoko Ahotsak-Las voces de los barrios de Barakaldo auzo-hautagaitza independenteak udalaren bi

kontratu garrantzitsuenak argitaratuko ditu: TAOrena eta bide-garbiketarena. Kontratu horiek urtean 10 milioi euro

baino gehiago dira, eta, gaur egun, diru publikoa xahutzea eta kudeaketan kontrola galtzea dakarte. Era berean,

kontratu publikoetara itzuliko dira pobreziaren feminizazioarekin elkarlanean aritzea dakartenak, hala nola 010eko

zerbitzuak (HAZ), etxez etxeko laguntza eta udal-eraikin eta -instalazioen garbiketa, beste batzuk baino

hitzarmen kolektibo txikiagoak dituzten sektoreak baitira. Neurri horiek koalizioaren programaren puntu

nagusietako baten parte dira: publikoa zaintzea.

Mariví Freire alkategaiak adierazten duen bezala: "Publikoa zaintzea, barakaldar guztiona dena gure funtsezko

zutabeetako bat da". Oso argi daukagu Udalak zuretzat lan egin behar duela, gure dirua kudeatzen duen tokiko

administrazioa dela, diru publikoa dela, eta egiten duen guztia sistema publikoa mantentzeko izan behar duela.

Horregatik, zerbitzu publiko ia guztiak pribatizatzearen aurka gaude.

Barakaldoko Ahotsak maiatzaren 28ko hauteskundeetara aurkeztuko da, programaren hiru zutabe nagusirekin:

auzo guztiak zaintzea, pertsonak zaintzea eta publikoa zaintzea. Barakaldoko alkategai Mariví Freirek adierazi

duenez, beharrezko neurriak dira guk nahi dugun Barakaldo eraikitzeko.


